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Summary

        
Topical irradiation of the cardiac region using a decimetric wave field is followed by significantly enhanced cellular activity (increased numbers of free ribosomes and polyribosomes, of mitochondria per unit of cellular area; populations of young types of mitochondria as well as increased areas of T-system ducts developing). This can be demonstrated by ultrastructural analysis of cardiomyositis based on automated morphometry of quantitative parameters of mitochondria and T-system ducts.


        
Using factor analysis, a mathematical model of the process (regression equation) was elaborated reflecting the quantitative dependences of the parameters studied on the intensity of decimetric wave irradiation as well as on the number of applications.


      
        
Zusammenfassung

        
Die Ultrastrukturanalyse der Kardiomyositis auf Basis der automatisierten Morphometrie quantitativer Parameter der Mitochondrien und T-System-Schläuche zeigt eine signifikant erhöhte Zellaktivität (Vergrößerung der Zahl von freien Ribosomen und Polyribosomen, der Zahl von Mitochondrien pro standardisierter Zellfläche, es gab Populationen junger Mitochondrienformen sowie eine Flächenvergrößerung der T-System-Schläuche) unter örtlicher Bestrahlung der Herzregion durch ein Dezimeterwellenfeld


        
Auf Basis der Faktorenanalyse wurde ein mathematisches Modell des Prozesses (Regressionsgleichung), das die quantitativen Abhängigkeiten der untersuchten Parameter von der Dezimeterwellenintensität und der Zahl der Applikationen widerspiegelt, erarbeitet.
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